
KS Stari Vodmat
Ladi Potočnik tajnica krajevne skupnosti - Svet KS je na zadnji seji

imenoval za tajnico krajevne skupnosti Ladi Potočnik, ki je bila doslej 12 let
vodja pisarne v KS. Šolala se je v centru za vzgojo pisarniških kadrov SRS. Za
sabo ima že 21 let uspešne prakse v administraciji, kadrovski, komercialni in
informativni službi v Vegi, Mavrici in Gradisu. Povsod so jo poznali kol dobro,
vestno in pošteno sodelavko. Na novem delovnem mestu ji želitno obilo
uspehov in dobrega sodelovanja s krajani.

• * *
Dobro delo daje dobre rezultate - O dobrem delu vodmatske organizacije

Rdečega križa smo že pisali. Nedavna akcija zbiranja oblačil. obutve in dru-
gega blaga, je to ponovno potrdila. Ob sodlovanju celotnega odbora, RK in 50
učencev osnovne šole dr. Potrča so zbrali nad 1800 kg oblačil. Vse zbrano
blago je bolj kvalitetno kot prejšnja leta. Ob tej akciji pa moramo omeniti
precej neljub dogodek. Ko je zbrano blago čakalo na prevoz pred vrati KS in
medtem ko je odbor v KS analiziral uspehe akcije je prišla skupina nepridipra-
vov, ki je blago odnesla. Blago smo dobili nazaj po hitri intervenciji milice.

Razprava o ustavi SRS - Razpravo o ustavnih sprcmembah je organizirala
skupSčina KS. Vodil pa jo je naš krajan Milan Gaspari. V uvodni bcsedi jc razložil
prcdlagane spremembe družbenopoliličnega sislema. predvsem amandmajc. ki
podrobno urejajo odnose v KS. Govora je bilo tudi o delegatskem in skupščimkcm
sistemu. o organiziranju in financiranju sisov, ki jih bo brez dvoma potrebno
racionalizirati in o volilvah. Razprava je tekla še o samoodločbi slovenskega naroda.
himni Slovenije in vlogi SZDL v volilnem sistemu. Ob razpravah ob ustavnih
sprememhah jc potrebno upo&evati tudi dcjstvo. da je svoboda človeka podlaga
socialističnc družbe in na tej misli mora temeljiti ludi ves sistem. ki mu je podrejcn.

• * •

Ugodne varnostne razmere v krajevni skupnosti - Na zadnji seji skupščine
KS Stari Vodmat so delegati razpravljali o delu sveta KS. Glavno razpravo pa so
posvetili varnostni oceni v KS Stari Vodmat. Varnostne razmere se v primeru
s prejšnjimi leti niso bistveno spremenile. Na določenih področjihti beležimo
celo padec števila kršitev. Tako na primer ni bilo nobenega delitka s političnim
obeležjem. pa tudi nasilnih vselitev je bilo manj. Kljub temu pa je bilo v letu
1988 obravnavano 208 kaznivih dejanj. Prevladujejo tatvine in velike tatvine.
Največ tatvin je bilo izvršenih v UKC in njegovi okolici. Krajani in kolektivi
premalo upoštevajo načelo družbene samozaščite. To velja tako za vlome
v avtomobile, garaže in kioske. Najbolj izpostavljena območja so območje
Sketove, Potrčeve in Njegovševe ulice pri Polikliniki. Storilce vlomov v kioske
so izsledili. Veliko je bilo prometnih nezgod, med njimi 10 hujših Največ
nesreč se zgodi na Zaloški cesti, na križiščih in na Grablovičevi. Skupščina je
na tej seii imenovala tudi nov komite za SLO in družbeno samozaščito.
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